



倍數應用題 Problem Solving in Multiplication

短答題：

Short questions :

- ① B是200，A是B的5倍，哪個較大？
B is 200. A is 5 times of B. Which one is larger ? ① A
- ② B是200，是A的5倍，哪個較大？
B is 200, which is 5 times of A. Which one is larger ? ② B
- ③ B是200，A是4，B是A的多少倍？
B is 200. A is 4. How many times is B to A ? ③ 50
- ④ B是200，A是B的3倍，求A與B的和。
B is 200. A is 3 times of B. Find the sum of A and B. ④ 800
- ⑤ B是300，A是450，A比B的2倍少幾？
B is 300. A is 450. How much fewer is A than 2 times of B ? ⑤ 150

計算：

Calculating :

- ① $107 \times 7 = (749)$ ② $18 \times (25) = 450$ ③ $(69) \times 3 = 207$
- ④ $154 \div 11 = (14)$ ⑤ $351 \div (39) = 9$ ⑥ $(1188) \div 11 = 108$

選擇題：

Multiple choice：

- ① 姊姊有郵票700枚，妹妹有郵票70枚，姊姊的郵票是妹妹的幾倍？
Mary has 700 stamps. Ann has 70 stamps. How many times are Mary's stamps to Ann's ?
- A. 700×70 B. $700 \div 70$ C. $700 + 70$ **B**
- ② 姊姊有郵票700枚，妹妹的是姊姊的70倍，妹妹有郵票多少枚？
Mary has 700 stamps. Ann's are 70 times of Mary's. How many stamps does Ann have ?
- A. $700 \times 70 + 700$ B. $700 \div 70$ C. 700×70 **C**
- ③ 姊姊有郵票700枚，是妹妹的70倍，妹妹有郵票多少枚？
Mary has 700 stamps, which is 70 times of Ann's. How many stamps does Ann have ?
- A. $700 \div 70$ B. 700×70 C. $700 \div 70 + 700$ **A**
- ④ 姊姊有郵票700枚，妹妹的是姊姊的70倍，妹妹比姊姊多幾枚？
Mary has 700 stamps. Ann's are 70 times of Mary's. How many more stamps does Ann have than Mary ?
- A. $700 \times 70 - 700$ B. 700×70 C. $700 - 700 \div 70$ **A**
- ⑤ 姊姊有郵票700枚，是妹妹的70倍，妹妹比姊姊少幾枚？
Mary has 700 stamps, which is 70 times of Ann's. How many fewer stamps does Ann have than Mary ?
- A. $700 + 700 \div 70$ B. $700 \times 70 - 700$ C. $700 - 700 \div 70$ **C**
- ⑥ 姊姊有郵票700枚，妹妹比姊姊的7倍少70枚，妹妹有郵票多少枚？
Mary has 700 stamps, Ann has 70 less than 7 times of Mary's. How many stamps does Ann have ?
- A. $700 \times 7 - 70$ B. $700 \div 7 - 70$ C. $700 \times 7 + 70$ **A**
- ⑦ 姊姊有郵票700枚，比妹妹的7倍多70枚，妹妹有郵票多少枚？
Mary has 700 stamps, which is 70 more than 7 times of Ann's. How many stamps does Mary have ?
- A. $700 \times 7 + 70$ B. $(700 - 70) \div 7$ C. $(700 + 70) \div 7$ **B**